



Referat frå STYREMØTE torsdag 08.09.2011 kl. 20.00 på Solhaug.

TLF:	Navn:	Styre-verv:	e-postadr:	Innkalla:	Møtt:
90662193	Kjell B. Melbybråten	Formann	kje.ber@online.no	x	x
90925868	Gunnar Ulstølen	Nestformann		x	x
91314393	Stine Rogne	Regnskapsansvarleg	stine@valdresregnskap.no	x	x
94001659	Tove Stubbene	Regnskapsassistent	tove.stubbene@tunmedia.no	x	
97131913	Geir Melbye	Skrivar	gemelb2@online.no	x	x
41326932	Mette Elin Gjevve	Tiltakssjef	mette_gjevve@yahoo.no	x	
90663490	Per Ivar Grobakken	Varamedlem	pgrobakk@online.no	x	x
91660886	Kristian Damstuen	Varamedlem	kd@daimex.no	x	x
GRUPPELEIARA:					
90662193	Kjell B. Melbybråten	Ski	kje.ber@online.no	x	x
95735695	Svein Høgsnes	Fotball	anikle@online.no	x	x
95485731	Siri Melbybråten	Håndball	siri.melbybraten@gmail.com	x	x
91301160	Kenneth Hoffmann	Friidrett	kenhoffm@gmail.com	x	

Faste saker: 1. Ref. styremøte 2. Leiar orienterer/mottatt post 3. Gruppeinfo

Andre saker: 4. Rullering av handlingsplanen for idrett og fysisk aktivitet 5. øHaust-programö 6. Annet

1. Ref. ok.
2. Etterlyst rekneskap for Rogne il til Lotteritilsynet, er no sendt inn av Geir M. Ungdomskontakt kurs 15.-19.09.11, fint om vi hadde fått nokon til å reise. Nettsida nede att pga hacking, bør skifte til leverandør med betre sikkerheit og enklare brukarnivå. Uteområde ved Rogne skule; Kjell var med på befaring. Vurdere om Ril skal gå for liten kunstgrasbane på skula, eller stor kunstgrasbane neda vegen. Må i fall omdisp. avsatte pengar.
3. Fotball v/Svein: 23 lag i gang med haustsesongen. A-laget er no 7øer, men slit allikevel med spelara som ikkje møter til kamp. Evt. muleg bot for ikkje frammøtt til kamp, må betalast av spelarane sjølve. Bst cup manglar leiar. Treningstider BHSS blir fordelt etterkvart. Merkeutstyret på grasbanen fungerer bra. Handball v/Siri: Varetellinga 31.08. med 14 tellara ga 5.000,- inn. Møte veke 38 på Fagernes vedr sesongen. Blir PG 8-10-12, neppe 14. Ski v/Kjell: Skitrening og samlingar i startgropa. Søkt om skirenn, Cup eller KM i mars.
4. Det er lysløypa og kunstgrasbane som ligg inne i planen, dette er store anlegg som vil krevja mykje planlegging og innsats for å få realisert. .
5. I haust skal badinga i gang att, forbereding til vintersesongen for aktuelle aktivitetar skjer utover.
6. *Aktivitetsdag, rask evaluering: for mange premiar, men kan nytte dei seinare. Vurdere dag/tid, aktivitetar, ha betre kvalitet på heile arrangementet.
* Må få til meir orden og flyt i brev og papir; dette for å unngå purringar/inkassokrav på rekningar, samt at vi ikkje går glipp av søknadsfristar med meir. Stine og Tove lagar forslag til rutinebeskrivelse.
*Mva-kompensasjon: når var siste frist, er vi for seine ?
*Rekneskapsprogram bør anskaffast fom. 2012. Sjekke med NIF om dei har tilgang på slikt.
*Purring medlemskontingent: Geir og Gunnar følgjer opp dette.
*Kiosken på grasbanen bør vera open meir, korleis få til det?
*Reinhold av styrkerom og garderobe har vorte utført av Lise Bakken, på ein god måte. Ho har sagt frå seg dette, og vi må skaffe ny. Ei er interessert, Kristian lagar kontrakt, samt infoplakatar om korleis brukarane må hjelpe til med rydding osv.
* Brukte 7-er mål som skal seljast, må hentast.

Ref. v/skrivar